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1. Mededelingen

september

- Er zijn geen mededelingen vanuit beleid of bestuursondersteuning bekend. Aantal pagina's

2. Algemeen beeld

- MP zal MVWS vragen om een toelichting te geven op het algemeen
beeld van donderdag 26 november:

Beeld landelijk:

Korte samenvatting:
Hieronder vindt u de annotatie bij het epidemiologisch beeld van gisteren

(donderdag 26 november). Als achtergrond zijn de uitgebreide sheets toegevoegd.

Advies:

U kunt onderstaande punten voor een extra duiding op het virus gebruiken.

Algemeen Beeld 26/11:
+ Het aantal nieuwe positief geteste personen is op 26 november: 4.5086.

+ De daling in het aantal meldingen van SARS-CoV-2 positief geteste

personen lijkt in het algemeen te stagneren, rond de 5000.

« Het percentage positieve testen is 12% (week 47). Dit is een kleine

daling ten opzichte van vorige week (week 46, toen was het 13,8%).
Hoewel het percentage positief gedaald is, is het nog steeds hoog.
Weekbericht RIVM

+ Er worden ook tests afgenomen door particuliere organisaties en door

individuen. Die testen voldoen niet altijd aan de normen van het RIVM of

worden niet altijd bij de GGD gemeld. Dit kan enige vertekening geven.



+ De 5 veiligheidsregio’s met de meeste positief geteste personen per

100.000 inwoners per week op 26 november: Flevoland, Rotterdam-

Rijnmond, Twente, Zuid-Holland Zuid en Midden- en West-Brabant.

+ Landelijk zitten we ruim boven de signaalwaarde voor inschalingsniveau

‘emstig’ (150) over de afgelopen week. We zitten op gemiddeld 207,0

positief geteste mensen per 100.000 inwoners over de afgelopen
week.

e Géen van de regio’s heeft minder dan 50 besmettingen per 100.000

inwoners per week. Het merendeel (21 van de 25) regio’s heeft nog

steeds meer dan 150 meldingen per 100.000 inwoners afgelopen week.

+ In verschillende regio’s is het BCO flink verbeterd. In circa 80% van de

veiligheidsregio’s kan het reguliere BCO weer worden uitgevoerd (status
van 19 november).

+» Het Reproductie getal: 1,02 (dit wordt wekelijks op dinsdag

geactualiseerd door het RIVM). Daarmee is het reproductiegetal gestegen
en zitten we weer rond de 1,0.

e Het aantal besmettelijke personen is afgenomen, maar nog hoog

(108.793). Dat betekent dat als het aantal contactmomenten weer snel

toeneemt, het virus makkelijk weer op kan laaien.

2a. Stand van zaken scholen

Korte samenvatting
De minister voor BVOM zal worden gevraagd om een toelichting te geven op de

stand van zaken scholen. Mogelijk komt daarin het volgende aan bod:

I. In het AO scholen op 25 november was veel aandacht voor ventilatie op

scholen (hierover zijn al sinds de zomer verschillende sets Kamervragen

ingediend).
II. OCW wil starten met twee pilots met antigeentesten bij scholen (dus

kinderen).

Advies

Ad II:

¢ U kunt uw waardering uitspreken dat OCW met deze pilots aan de slag
gaat en dat zij hierin zelf het voortouw nemen, samen met burgemeesters
en GGD.

+ U kunt aangeven dat:

o Er eerst nog validatie nodig is van antigeentesten voor mensen

zonder klachten (anders vals negatieven).
o Het is belangrijk na te denken over testbereidheid en ethische

aspecten, welk personeel gaat test afnemen, testinfrastructuur.

« U kunt MSZW vragen hoever het staat met de financiéle ondersteuning
van bedrijfsartsen en arbodiensten. Dit is namelijk nog steeds niet rond.

Bedrijven en instellingen (bijvoorbeeld scholen) moeten deze arbodiensten

waarschijnlijk wel gaan inzetten bij (toezicht en organisatie van) testen en

dan is het belangrijk dat financiéle drempels zijn weggenomen.
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2b. Stand van zaken handhaving detailhandel

Korte samenvatting
In de MCC van 6 en 10 november is gesproken over het versterken van de

handhaving op de detailhandel. In de voorliggende notitie werd een beeld

geschetst van de totaalaanpak:
1. Engineering (bijv inrichting binnen- of openbare ruimte,

desinfectiemiddelen)
2. Education (voorlichting en informatie, bewustwording, draagvlak)
3. Enforcement (handhaven normen)

Eveneens werd ingegaan op de mogelijkheden tot het verstevigen van de aanpak,
waaronder het aanspreken van de consument door de overheid, het benadrukken

van urgentie bij gemeenten en het strafrechtelijk aanpakken van misstanden.

In de MCC van vandaag ligt geen stuk voor - MEZK en MJenV geven een

mondelinge toelichting op de stand van zaken.

Advies

+ U kunt vragen wat de ontwikkelingen zijn naar aanleiding van de

bespreking 6 november. Daarbij kunt u onder andere vragen hoe de

gesprekken met de gemeenten vorderen en in hoeverre MEZK en MJenV

een verandering in urgentie bij de sector hebben bemerkt?

« U kunt vragen of er niet steviger moet worden ingezet op het

(anticiperend) winkelgedrag van mensen? Daarbij kunt u aangeven dat er

op koopavonden en in de weekend veel winkelpubliek lijkt te zijn en men

nog steeds met het hele gezin gaat winkelen.

2c. Stand van zaken thuiswerken

Korte samenvatting
In de MCC van 6 en 10 november is gesproken over de naleving van de maatregel
thuiswerken en zijn MSZW en MEZK gevraagd om in overleg met sociale partners
te bezien welke aanvullende acties kunnen worden ingezet om de compliance te

verhogen. In het 83% en 84° OMT-advies is een duiding gegeven van de

procentuele afname van het wegverkeer en OV-gebruik door de gedeeltelijke lock

down in het najaar (circa 10 %). Die afname daalde echter niet tot het niveau van

het afgelopen voorjaar na de afkondiging van de intelligente lockdown.

Advies

 U kunt vragen wat de gesprekken met de sociale partners hebben

opgeleverd en vooral welke concrete verbeterafspraken zijn gemaakt.
 U kunt vragen of inmiddels inzichtelijk is gemaakt waarom de compliance

van deze maatregel bij mensen is afgenomen en of het waardevol is daar

nog nader onderzoek naar te doen (kwalitatief danwel kwantitatief), zodat

gerichtere instrumenten kunnen worden ingezet om de compliance te

vergroten.
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